
 

 
Article 7 

WTO Disciplines 
 

Subject to the provisions of this Agreement and any future agreements 
as may be agreed pursuant to the reviews of this Agreement by the Parties 
under Article 15, the Parties2 hereby agree and reaffirm their commitments to 
abide by the provisions of the WTO disciplines as set out in Annexes 1A and 
1C to the WTO Agreement, which include, among others, non-tariff measures, 
technical barriers to trade (hereinafter referred to as “TBT”), sanitary and 
phytosanitary (hereinafter referred to as “SPS”) measures, subsidies and 
countervailing measures, anti-dumping measures and intellectual property 
rights. 

 

                                                 
2 Non-WTO Members of ASEAN shall abide by the WTO provisions in accordance with their 
accession commitments to the WTO. 

   

第7条�世界贸
易组织规则

根据本协定规定以及任何未来根据第15条对协定进行审查时各方可
能达成的协议，各方2 兹同意并重申其遵守世界贸易组织协定附件1A和
1C所列世界贸易组织规则的承诺，其中包括但不限于非关税措施、技术
性贸易壁垒（以下简称“TBT”）、卫生与植物卫生措施（以下简称“SPS”）、
补贴和反补贴措施、反倾销措施以及知识产权。

2 东盟非世界贸易组织成员应按照其加入世界贸易组织的承诺遵守世界贸易组织规则。
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